
    

 
 

Πρακτικό 131 / 19.10.2024 
 
 
Το Διοικητικό Συμβούλιο συνεδρίασε με ηλεκτρονικά μέσα από Τρίτη 15/10/2024 ώρα 
22:30 έως Πέμπτη 17/10/2024 ώρα 22:30 με θέματα ημερήσιας διάταξης: 

 
ΘΕΜΑ 1: Τουρνουά στη Γρανάδα της Ισπανίας. Σύνταξη προκήρυξης. Έγκριση 
προκήρυξης. Έγκριση δαπανών (λ.χ. έπαθλα, φύλλα αγώνα κλπ.). 

ΘΕΜΑ 2: Ορισμός συγκεκριμένης ημερομηνίας για τη διεξαγωγή του 20ού Πανελληνίου 
Πρωταθλήματος 2025 και ακολούθως έκκληση στα μέλη της ΠΕΣ να προσκομίσουν (λ.χ. 
μέχρι τέλη Νοεμβρίου 2024) συγκεκριμένες και αναλυτικές προσφορές για την ημερομηνία 
αυτή. 

ΘΕΜΑ 3: Ερώτημα από ΟΣΜ με αρ. πρωτ. 814 / 02.10.2024. Απάντηση προς τον ΟΣΜ. 

ΘΕΜΑ 4: Αγορά ενός λάπτοπ για την ΠΕΣ. Εκτίμηση κόστους, υποβολή προσφορών, 
έγκριση δαπάνης. 

ΘΕΜΑ 5: Αγορά ενός μπάνερ για την ΠΕΣ. Εκτίμηση κόστους, υποβολή προσφορών, 
έγκριση δαπάνης. 

 
Τα θέματα συζητήθηκαν και τα μέλη τοποθετήθηκαν, εκφράζοντας τις προσωπικές τους 
θέσεις και απόψεις. Ακολούθησε ψηφοφορία από Πέμπτη 17/10/2024 ώρα 22:30 έως 
Σάββατο 19/10/2024 ώρα 22:30. 
 
Ειδικότερα: 
α) για το ΘΕΜΑ 1 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Η Λένα Διδασκάλου έχει ανεβάσει σ’ αυτήν την ομάδα την προκήρυξη στις 2/10/2024. 
Μπορείτε να την δείτε εδώ: 
 https://www.facebook.com/groups/209999409602536/posts/1577473289521801/ 
Αν δεν έχουμε κάτι να προσθέσουμε ή να αφαιρέσουμε, τότε πρέπει να την εγκρίνουμε με 
την επακόλουθη ψηφοφορία μεθαύριο. Αν έχουμε κάτι που θέλουμε να αλλάξει, το 
γράφουμε εδώ με σχόλιο εντός συνεδρίασης. Επίσης, θα πρέπει να εγκρίνουμε και τις 
δαπάνες (λ.χ. έπαθλα, φωτοτυπίες κλπ.). 

https://www.facebook.com/groups/209999409602536/posts/1577473289521801/?__cft__%5b0%5d=AZV0FYYOys1FIlymRdnmAocHjESLlDPebs7L1qHCNXbbpLjzxpS9n-lT8Q9br5C9RKSJZNJ5vcJG1gKGkXza60v9YykwHe2eP3qlyNrLhBkx5LUlXZcucxNjuR4fYXEXTat-RSYjpSpH6EQbLsxnzllDlM86vNTyn92BdCuwC9v3DqM7T6Mq4gzujm7VnNgNrKpSKHsMKJMGSAv1mflWxdUr&__tn__=R-R


β) για το ΘΕΜΑ 2 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Το Πάσχα είναι 20/4/2025. Προτείνω το τριήμερο του Θωμά, από Παρασκευή 25/4/2025 
έως Κυριακή 27/4/2025. Αν έχετε άλλη πρόταση, γράψτε σχόλιο, να συζητήσουμε. Αφού 
αποφασιστεί η όποια ημερομηνία, προτείνω να καλέσουμε τα μέλη της ΠΕΣ να 
προσκομίσουν (λ.χ. μέχρι τέλη Νοεμβρίου 2024) συγκεκριμένες και αναλυτικές προσφορές 
για την ημερομηνία αυτή. 
γ) για το ΘΕΜΑ 3 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Ο ΟΣΜ έστειλε το εξής μέιλ στις 2/10/2024: «Αγαπητοί συμπαίκτες σας ενημερώνουμε ότι 
προσανατολιζόμαστε να οργανώσουμε το τουρνουά του ΟΣΜ για το έτος 2025 το 
Σαββατοκύριακο στις 17 και 18 Μαϊου. Θεωρείτε ότι είναι εντάξει αυτή η ημερομηνία για να 
προχωρήσουμε να κλείσουμε την αίθουσα; Με εκτίμηση Για τον ΟΣΜ Μαρία Κολιαράκη» 
Πρέπει να της απαντήσουμε. 
δ) για το ΘΕΜΑ 4 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Να υποβάλουμε προσφορές για αγορά ενός λάπτοπ για την ΠΕΣ και να ψηφίσουμε υπέρ 
ή κατά της αγοράς. 
ε) για το ΘΕΜΑ 5 ο Πρόεδρος έκανε την εξής εισήγηση: 
Να υποβάλουμε προσφορές για την κατασκευή ενός μπάνερ (roll up banner) για την ΠΕΣ 
και να ψηφίσουμε υπέρ ή κατά της αγοράς. 
 

Αποφασίστηκαν τα κάτωθι: 
 

ΘΕΜΑ 1: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 
α. Να εγκριθούν η προκήρυξη και οι δαπάνες (έπαθλα και φύλλα αγώνα). 
ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
13 Συμφωνώ 
0 Διαφωνώ 
0 Λευκό 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
ΘΕΜΑ 2: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 
α. Το 20ό ΠΠΣ να διεξαχθεί 25-27/4/2025. Να προσκληθούν τα μέλη της ΠΕΣ να 
προσκομίσουν μέχρι τέλη Νοεμβρίου 2024 συγκεκριμένες και αναλυτικές προσφορές. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 12: 
12 Συμφωνώ 
0 Διαφωνώ 
0 Λευκό 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
ΘΕΜΑ 3: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 
α. Να απαντήσουμε στον ΟΣΜ θετικά. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
13 Συμφωνώ 



0 Διαφωνώ 
0 Λευκό 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
ΘΕΜΑ 4: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 
α. Να αγοραστεί ένα laptop refurbished. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
13 Συμφωνώ 
0 Διαφωνώ 
0 Λευκό 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
ΘΕΜΑ 5: Να διεξαχθεί ψηφοφορία για την εξής πρόταση: 
α. Να αγοραστεί ένα roll up banner. Να συμπεριληφθεί στη δαπάνη και ο σχεδιασμός της 
μακέτας. 
ΨΗΦΙΣΑΝ 13: 
13 Συμφωνώ 
0 Διαφωνώ 
0 Λευκό 
(η πρόταση υπερψηφίστηκε) 
 

Ο Πρόεδρος Η Γραμματέας 
 
 
 

Μυρσίνης Θράσος Μητρούση Εύη 

 
Τα Μέλη 

 

Καραϊωσηφίδης Άκης Καρακόλη Αναστασία 
 
 
 

Γκαλίδη Αλεξάνδρα 
 
 
 

Κεραμάρης Αργύρης 
 
 
 

Παπαγιαννόπουλος Τάκης 

 
 
 

Διδασκάλου Λένα 
 
 
 

Κολιαράκη Μαίρη 
 
 
 

Τριανταφύλλου Σέβα 

 
 
 

Ζέρβα Εύα 
 
 
 

Κούρκουλος Νίκος 
 
 
 

Χατζηγεωργίου Ανθούλα 
 


